
Ajuntament de Castelló

1. Acta de la Junta Municipal del Districte Oest

Núm. d’acta: 31

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 24 de setembre de 2018

Hora inici/fi: 19:00 h / 20:00 h

Lloc: Pl. Llacunes de Ruidera, s/n “Mas Blau”

Membr  e  s a  s  sistents:  

Sr. José Luis López Ibáñez
Sr. Carlos Feliu Mingarro
Sr. Pedro Bermúdez Bolos
Sr. Pascual Barreda Martínez
Sra. Concepción Guillamón Albalate
Sra. Lorena Bachero Colomer

M  embr  e  s a  b  sents:   

Sra. Verònica Ruiz Escrig
Sr. David Aguilar Ferrer
Sr. Fernando Vilar Moreno
Sr. Casto Moya Macias
Sr. Enric Clemente Laguarda
Sr. José Vte. Álvarez Miravet
Sr. Vicente Gonell Mulet

Vicepresident (PSOE)
Regidor (P Popular)
AV Grupo Reyes y Ctra. Alcora
AV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AV La Choquera 
AMPA CEIP Jaume I

Presidenta (Compromís)(*)
Veí (CS e M)(*)
Veí (Alcaldia)(*)
Veí (Alcaldia)(*)
Vocal (Compromís)
AV El Saboner(*)
AV Pda. Benadresa

EXCUSA A  B  S  È  NCIA (*)  

Secret  à  ri  a  :  
Inmaculada Arnau Picazo

El vicepresident declara oberta la sessió i passa a tractar l'ordre del dia establit:

1. APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA JUNTA DEL DISTRICTE OEST CELEBRADA EL 26
DE JUNY DE 2018

S'aprova  l'acta  de  la  Junta  del  Districte  Oest  celebrada  el  26  de  juny  de  2018,  per
unanimitat dels membres de la Junta.

2. RESOLUCIÓ DE PROPOSTES

El vicepresident dóna compte dels tràmits i de les distintes solucions que s'han dut a terme
segons les propostes i suggeriments exposats pels membres de la Junta, i la secretària de
la Junta llig els informes de cada negociat.



3. PRECS I PREGUNTES

La Sra. Concepción Guillamon, representant de l'AV La Choquera, entrega un escrit per al
seu  tràmit  en  què  sol·licita  la  instal·lació  de  dos  pals  d’abalisament  a  l'entrada  de  la
urbanització, en la zona dels contenidors de fem. Pregunta pel tema de la Confederació
Hidrogràfica del Xúquer sobre la neteja de la rambla i sobre el transport urbà per a les
urbanitzacions  de  muntanya,  tema  sobre  qual  el  vicepresident  explica  els  tràmits  que
s'estan duent a terme amb la Conselleria per a solucionar el problema. Finalment recorda
la necessitat de la poda de les moreres ubicades a la plaça de la urbanització i la recollida
amb més freqüència dels efectes que depositen en la zona dels contenidors, que pareixen
abocadors.

El  Sr.  Pedro  Bermúdez,  representant  de  l'AV  Grupo Reyes  y Ctra.  Alcora,  sol·licita
informació sobre l'accés al col·legi Grans i Menuts.

El Sr. Pascual Barreda, representant de l'AV Ctra. Borriol, Roser  y adyacentes,  presenta
sis escrits per al seu tràmit en què sol·licita la senyalització de camí escolar per a alumnes
del grup Roser que es desplacen als centres del Raval Universitari i la instal·lació de dos
bancs de mobiliari  urbà al parc del Roser, plaça Jaume Ribes. També demana que es
tapen els escocells amb graveta encolada del carrer Costa Rica i Ctra. Borriol, que es duga
a terme setmanalment el manteniment de neteja de les zones del grup del Roser; que es
canvien  d'ubicació  els  contenidors  selectius,  que  es  col·loquen  intervals  en  el  de  fem
ubicats  al  carrer  Veneçuela  i  que  es  netege  el  solar  situat  al  camí  Mestrets.  També
pregunta  per  unes  peticions  perquè  es  faça  un  seguiment  presentades  per  registre.
Aquestes són la núm. 38693 del 29/05/18 en què se sol·licitava la retirada d'uns ferros que
s'havien quedat en un solar de la carretera de Borriol; la núm. 6448 del 31/01/17 i la núm.
45238 del 28/06/17 per a la instal·lació de papereres al  camí Collet  i  a la ctra.  Borriol
respectivament i la núm. 38217 del 02/06/17 perquè es col·loquen reixetes en un col·lector
que arreplega aigua de pluja a la cuneta de la ctra. Borriol.

La Sra. Lorena Bachero, representant de l'AMPA CP Jaume I, sol·licita que es regule la
trapa ubicada en l'escocell  de l'arbre situat  davant  de l'entrada de primària del col·legi
Jaume I. També comunica que a la porta d'infantil s'instal·la un indigent que passa moltes
nits dormint i deixa la zona tota bruta.

I com que no hi ha més assumptes a tractar, s'alça la sessió  a les vint hores, de la qual
s’estén aquesta acta, que firmen el vicepresident i la secretària de la Junta, en el lloc i la
data al principi expressats.
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